
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr X/19 

Posiedzenia X Nadzwyczajnej  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  w dniu 

14 sierpnia 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 14 sierpnia 2019 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:30 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1.Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Krzysztof Mytych 

10. Wojciech Nowicki 

11. Małgorzata Pasierbska 

12. Michał Pater 

13. Dariusz Penkala 

14. Marcin Zając 

 

Nieobecna: 

 Alicja Murawska 

Ad.1    

                                                                                                                                     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Micha Pater otworzył X Nadzwyczajną  

Sesję Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. Przywitał obecnych. 

W sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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Ad.2                                                                                                                                                            

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz przedstawił                                                                  

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
  - zmian w budżecie na 2019 rok, 
  - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 
  - zmiany Uchwały nr II/10/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustalenia  
    maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w Żłobku      
    „Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie z dnia 29 listopada 2018 r. , 
  - rozpatrzenia skargi Pani Anny M. na działalność  Burmistrza Gminy i Miasta    
    Lubomierz, 
  - wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w Lubomierzu, 
  - wyrażenia zgody na objęcie udziałów w spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej     
    „Sanikom” sp. z o.o. z siedzibą 58 – 420 Lubawka ul. Nadbrzeżna 5a.  
 
Sekretarz Gminy i Miasta Lubomierz Adam Skrzydłowski  - wniósł zmiany do porządku 
obrad o wykreślenie z bloku uchwał, projektu uchwały „w sprawie wyrażenia zgody na 
objęcie udziałów w spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej „Sanikom” sp. z o.o. z 
siedzibą: 58 – 420 Lubawka ul. Nadbrzeżna 5a”, z uwagi na fakt, iż decyzja dotycząca 
udziałów w konkretnej spółce jest  kompetencją burmistrza. Nie musi uzyskiwać zgody w tym 
zakresie. 
Radni jednogłośnie (14 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli zmianę                     
w porządku obrad. 
  
4. Zamknięcie obrad sesji.  

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) - zmian w budżecie na 2019 rok.   

                                                                                                                    

Skarbnik Gminy i Miasta Elżbieta Jaśkiewicz – przedstawiła zmiany w budżecie. 

Dokonano zmiany zwiększenia planu dochodów i wydatków budżecie na kwotę 785.456,84 

zł, w związku z podpisaniem umowy o dofinansowanie projektu w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego 2014 – 2020 współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego pn.”Lepszy start – rozwijanie kompetencji w 

gminie Lubomierz”. Dokonano przeniesień w planie wydatków na kwotę 2.521,97 zł                         

w związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa Janice. 

Z uwagi na brak możliwości zalogowania się w systemie, aktywnie głosowało 13 radnych,                

1 radny z brakiem głosu. 
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Głosowano w sprawie: 
- zmian w budżecie na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Murawska, 

 

 

b) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkieiwcz – zmiany dokonuje się na wskutek zmian w budżecie 

Gminy Lubomierz na 2019 r. oraz wprowadzeniem nowego przedsięwzięcia pn. „Lepszy start 

– rozwijanie kompetencji w gminie Lubomierz”. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Murawska, 

 

c) - zmiany Uchwały nr II/10/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w Żłobku 

"Wojtusiowa Kraina" w Wojciechowie z dnia 29 listopada 2018 r. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – z uwagi na rosnące koszty związane z utrzymaniem 

żłobka oraz mniejszym dofinansowaniem z budżetu państwa zasadne jest podniesienie stawki 

za każdą rozpoczętą godzinę opieki nad dzieckiem w żłobku oraz maksymalnej opłaty za 

wyżywienie. 
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Głosowano w sprawie: 
- zmiany Uchwały nr II/10/18 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie ustalenia 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie i opłaty za pobyt dziecka w Żłobku 

"Wojtusiowa Kraina" w Wojciechowie z dnia 29 listopada 2018 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Anna 

Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Michał Pater, Dariusz 

Penkala, Marcin Zając 

PRZECIW (1) 

Mariusz Kozłowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Pasierbska 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Murawska 

 

d) - rozpatrzenia skargi Pani Anny M. na działalność Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Anna Kalińska – przedstawiła 

stanowisko Komisji, wypracowane na posiedzeniu w dniu 6 sierpnia br. (po dokonanej 

analizie materiałów). 22 lipca 2019 r. do Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu wpłynęła 

skarga Pani Anny M. na organ wykonawczy gminy, jakim jest Burmistrz Gminy i Miasta 

Lubomierz. Strona skarżąca twierdziła, że organ wykonawczy samorządu terytorialnego                   

w okresie od 01.01.2018 r. zawierał umowy na usługę prowadzenia audytu wewnętrznego 

(poniżej 30.000 EURO) bez ogłoszenia na stronie BIP, co skutkuje zmniejszeniem kręgu 

wykonawców, nie wyklucza umyślnego działania na szkodę jednostki samorządu 

terytorialnego w zakresie niegospodarności i wydatkowaniu środków publicznych poprzez 

wybieranie wykonawców w sposób nietransparentny i z potencjalnie niższą ceną, niż 

występujące na rynku. Ponadto Skarżąca stawia zarzut, że regulacje Gminy i Miasta 

Lubomierz poniżej 30.000 EURO nie wymagają zamieszczania na stronie BIP, co prowadzić 

może do działań.                                                                                                                               

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych z dnia 27.08.2009 r. art. 274 ust. 3 „obowiązek 

prowadzenia audytu wewnętrznego dotyczy JST, w których kwota dochodów i przychodów lub 

kwota wydatków i rozchodów ujęta w uchwale budżetowej przekroczyła 40 mln zł”.                        

W związku z nieprzekroczeniem powyższej kwoty usługa wykonania audytu wewnętrznego, 

usługa nie była zlecana przez Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz. Na stronie BIP Gminy  

i Miasta Lubomierz znajdują się wszystkie informacje, które zgodnie z ustawą z dnia                   

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej są wymagane. Ponadto  regulamin 

udzielania zamówień publicznych poniżej 30.000 EURO wprowadzony zarządzeniem 

Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz dzieli zamówienia na 3 grupy wg wartości 

zamówienia: poniżej 10.000 EURO, od 10.000 EURO do 20.000 EURO i od 20.000 EURO do 

30.000 EURO. Zgodnie z regulaminem zamówienia o wartości od 20.000 EURO wymagają 

trybu przetargowego i zamieszczenia ogłoszenia na stronie BIP na okres 7 dni przed terminem  
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składania ofert. Wprowadzenie przez Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz trybu 

przetargowego wraz z wymogiem ogłoszenia na stronie BIP jest bardziej rygorystycznym 

podejściem do zamówień publicznych, niż wymaga tego ustawodawca.      

W związku z powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje o odrzucenie 

skargi Pani Anny M. 
 

Głosowano w sprawie: 
- rozpatrzenia skargi Pani Anny M. na działalność Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Murawska, 

 

e) - wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w Lubomierzu. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – przedmiotowe nieruchomości stanowią własność 

Skarbu Państwa, a użytkownikiem wieczystym  jest spółka „Waldex” z o.o. 16 działek zostało 

wycenionych na kwotę 394.000,00 zł, a Gmina chce nabyć za 370.000,00 zł. Zakup działek 

daje możliwość odzyskania zaległych podatków. Dodatkowy koszt, to uzbrojenie powyższych 

działek.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – zainteresowanie działkami budowlanymi jest duże. 

Dokonując transakcji, odzyskamy zaległy podatek. Liczymy na wzrost ceny sprzedaży tych 

działek. 

 

Głosowano w sprawie: 
- wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w Lubomierzu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Anna Kalińska, Mariusz 

Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, 

Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

BRAK GŁOSU (1) 

Radosław Chorążyczewski 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Murawska, 
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f) - wyrażenia zgody na objęcie udziałów w spółce Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 

"SANIKOM" sp. z o.o. z siedzibą 58 - 420 Lubawka ul. Nadbrzeżna 5a – PUNKT 

WYKREŚLONY Z PORZĄDKU OBRAD SESJI. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – wskazał na przygotowany projekt uchwały będący 

pokłosiem wizyty w spółce „Sanikom”. Stanowisko Państwa (nie formie uchwały) w tej 

sprawie będzie dla Burmistrza wiążące. Temat zostanie omówiony na spotkaniu, 

poświęconym powyższej tematyce. Szkoda, że nie udało się wszystkim wybrać do spółki 

„Sanikom” w Lubawce, aby z bliska zobaczyć warunki pracy 

Radna Anna Kalińska – nawiązała do wycieczki zorganizowanej do Lubawki spółki 

„Sanikom”. Gminy, które nie są udziałowcem w tej spółce będą płaciły dużo wyższe kwoty 

przy składowaniu odpadów. Przesłałam Państwu materiały za pośrednictwem biura Rady 

Miejskiej. Proszę się z nimi zapoznać. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zapytał o koszty udziału 

przystąpienia do spółki. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział: wejście aportem pieniężnym – 500,00 

zł, w 2019 roku to kwota 2.000,00 zł i przez kolejne 2 lata (2020 – 2021) po 133.000,00 zł,  

przy liczbie ludności miasta i gminy 5.946.  Gminy z naszego okręgu są zainteresowane 

przystąpieniem do spółki, jedynie waha się Gmina Mirsk. Udziałowcami spółki są gminy, 

obecnie - 21. Zgromadzenie wspólników ustali kwoty dla gmin, np. nie 320,00 zł (dla 

udziałowców), a spoza szeregu będzie to kwota 420,00 zł za tonę. W przedsiębiorstwie 

planowane są inwestycje, sortownia itd., następuje intensywny rozwój. Zostaną napisane dwa 

projekty unijne. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – stwierdził – w przypadku wahań 

może wystąpić destabilizacja. Wraz z kolejnym zadłużeniem możemy sami mieć problemy 

finansowe. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział, że jest to spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością i odpowiada do wysokości wkładów wniesionych, nie więcej. Jest prezes, 

są członkowie Zarządu. Jak Państwo chcielibyście korzystać i uczestniczyć w Zgromadzeniu 

Wspólników, to możemy wybrać taką osobę spośród Państwa, obserwującą działania. 

Radny Marcin Zając – poruszył temat rekultywacja terenu po okresie 5 lat. Co wtedy?  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odparł – my, jesteśmy udziałowcem, w każdej chwili 

możemy udziały odsprzedać. To my decydujemy, jakie działania podejmiemy. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – dostrzegł, ze 600.000,00 zł kosztuje 

nas tzw. „gospodarka śmieciowa”. Musimy dodać jeszcze koszty udziału w spółce, czy nam 

się to opłaca? Chodzi o faktyczne wyliczenie środków finansowych, o ile wzrośnie usługa 

składowania przy takiej gospodarce odpadami. 
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Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – około 800 ton odpadów rocznie, co stanowi koszt 

80.000,00 zł rocznie. „Sam nie chcę podejmować decyzji, tylko wspólnie”. Nim wejdziemy 

do spółki aportem finansowym, to zostanie zorganizowane spotkanie z Państwem w celu 

dokładnego omówienia przedsięwzięcia. Czekają nas znaczne podwyżki za składowanie 

odpadów. Należy wziąć pod uwagę możliwości złagodzenia wzrostu stawek poprzez podjęcie 

stosownych działań.  

 

g) Wniosek Sołectwa i Sołtysa Chmieleń : o zmianę godzin odjazdu porannego autobusu                   

z Chmielenia przedstawił Przewodniczący Rady MG  Michał Parter. 

Radni jednogłośnie (14 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli wniosek                  

„o zmianę godzin odjazdu porannego autobusu z Chmielenia”. 

 

Ad.4  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął  obrady X               

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska Gminy Lubomierz 

Michał Pater 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


